

1. The campaign is available to all non-QNB retail individual customers in Qatar, who are initiating a relationship with QNB by accessing the option "Open New Account" available in the QNB Mobile Banking application.
 2. The campaign is running from 11 March 2024 until 31 August 2024.
 3. The prizes presented in this document will be awarded according to the below Terms and Conditions. Participants are deemed to have accepted and agreed to be bound by these terms and conditions.
 4. Campaign is open for Qatari citizens and Expat residents in Qatar, aged 18 and above.
 5. In order to participate in this promotion, non-QNB Customers will have to download the QNB Mobile Banking application on their smart device and select the option "Open New Account" in order to start the application request for opening a new Current Account with QNB.
 6. After successfully submitting the request to open a new QNB Current Account through the QNB Mobile Banking application, the new QNB customer will have to transfer his salary to the newly opened account. The customer will receive the details of his newly opened account through the registered email address provided to the bank as part of the account opening requirements.
 7. The new QNB customers will become eligible to receive the prizes only after having received their first salary in their newly opened Current account.
 8. The new Current accounts opened through QNB Mobile Banking has to be opened during the campaign period and salary must be received within maximum 60 days from the date of the account opening.
 9. All new QNB customers, upon receiving their first salary into their newly opened Current account, will receive 3 times the amount of the standard Life Rewards Points which are awarded for first salary transfer.
 10. For example:
 - For salary between QR1,000 to QR14,999, new customer will receive 6,000 (2,000 x 3) Life Rewards points
 - For salary between QR15,000 to QR34,999, new customer will receive 18,000 (6,000 x 3) Life Rewards points
 - For salary between QR35,000 to QR99,999, new customer will receive 30,000 (10,000 x 3) Life Rewards points
 - For salary greater than QR100,000, new customer will receive 60,000 (20,000 x 3) Life Rewards points
 11. The additional Life Rewards Points will be credited in maximum 60 days after the first salary credit
 12. QNB is not liable for any taxation of any kind arising from any changes required by the winner in respect of the Life Rewards Points
 13. QNB reserves the right to disqualify any winner from receiving the prize, if, in its sole discretion, such winner is found to have violated any of these terms and conditions, close their current accounts with QNB at the time of the prize rewarding.
 14. QNB may in case of isolated circumstances, at any time without prior notice, cancel, suspend, amend, replace or substitute the prize being offered under the promotion with another prize of equivalent or similar value, at the sole discretion of QNB with prior approval from Qatar Central Bank and Ministry of Commerce and Industry.
1. الحملة متاحة لجميع عملاء التجزئة الأفراد غير التابعين لـ QNB في قطر، والذين يبدأون علاقة مع QNB من خلال الوصول إلى خيار «فتح حساب جديد» المتوفر في تطبيق خدمات QNB المصرفية عبر الجوال.
 2. يسري العرض من 11 مارس 2024 لغاية 31 أغسطس 2024
 3. سيتم منح الجوائز المقدمة في هذه الوثيقة وفقاً للشروط والأحكام الواردة أدناه. ويعتبر المشاركون قد قبلوا ووافقوا على الالتزام بهذه الشروط والأحكام.
 4. الحملة مفتوحة للمواطنين القطريين والمقيمين في قطر من عمر 18 عاماً فما فوق.
 5. للمشاركة في هذا العرض الترويجي، يتعين على الأفراد غير عملاء QNB تنزيل تطبيق خدمات QNB المصرفية عبر الجوال على أجهزتهم الذكية وتحديد خيار «فتح حساب جديد» لبدء طلب التقديم لفتح حساب جاري جديد مع QNB.
 6. بعد تقديم طلب فتح حساب جاري جديد لدى QNB بنجاح من خلال تطبيق خدمات QNB المصرفية عبر الجوال، سيتعين على العميل QNB الجديد تحويل راتبه إلى الحساب المفتوح حديثاً. سيتلقى العميل تفاصيل حسابه المفتوح حديثاً من خلال عنوان البريد الإلكتروني المسجل المقدم للبنك كجزء من متطلبات فتح الحساب.
 7. لن يصبح عملاء QNB الجدد مؤهلين للحصول على الجوائز إلا بعد استلامهم لأول راتب لهم في حسابهم الجاري المفتوح حديثاً.
 8. يجب فتح الحسابات الجارية الجديدة المفتوحة من خلال خدمات QNB المصرفية عبر الجوال خلال فترة الحملة ويجب استلام الراتب خلال 60 يوماً كحد أقصى من تاريخ فتح الحساب.
 9. سيحصل جميع عملاء QNB الجدد، عند استلام أول راتب لهم في حسابهم الجاري المفتوح حديثاً، على ثلاثة أضعاف مبلغ نقاط مكافآت Life القياسية التي يتم منحها عند تحويل الراتب الأول.
 10. على سبيل المثال:
 - بالنسبة للراتب الذي يتراوح بين 1,000 ريال قطري إلى 14,999 ريال قطري، سيحصل العميل الجديد على 6,000 (2,000 x 3) نقطة مكافآت Life
 - بالنسبة للراتب الذي يتراوح بين 15,000 ريال قطري إلى 34,999 ريال قطري، سيحصل العميل الجديد على 18,000 (6,000 x 3) نقطة مكافآت Life
 - بالنسبة للراتب الذي يتراوح بين 35,000 ريال قطري إلى 99,999 ريال قطري، سيحصل العميل الجديد على 30,000 (10,000 x 3) نقطة مكافآت Life
 - بالنسبة للراتب الذي يزيد عن 100,000 ريال قطري، سيحصل العميل الجديد على 60,000 (20,000 x 3) نقطة مكافآت Life
 11. سيتم إضافة نقاط مكافآت Life الإضافية خلال 60 يوماً كحد أقصى بعد إيداع أول راتب.
 12. QNB ليس مسؤولاً عن أي ضرراب من أي نوع تنشأ عن أي تغييرات يطلبها الفائز فيما يتعلق بنقاط مكافآت Life.
 13. يحتفظ QNB بالحق في استبعاد أي فائز من استلام الجائزة، إذا تبين، وفقاً لتقديره الخاص، أن هذا الفائز قد انتهك أيًا من هذه الشروط والأحكام، أو أغلق حساباته الجارية لدى QNB في وقت منح الجائزة.
 14. يجوز لـ QNB، في ظروف منعزلة، في أي وقت دون إشعار مسبق، إلغاء أو تعليق أو تعديل أو استبدال أو استبدال الجائزة المقدمة في إطار العرض الترويجي بجائزة أخرى ذات قيمة معادلة أو مماثلة، وفقاً لتقدير QNB وحده وبموافقة مسبقة من مصرف قطر المركزي ووزارة التجارة والصناعة.

15. QNB will not be responsible for any third-party issues / additional requirements or anything whatsoever in relation to the specification of the prize from the time is handed over to the winner. The Bank, its agents or distributors will not in any circumstances be responsible or liable to compensate the winner or accept any liability for any loss, damage, personal injury or death occurring as a result of taking up the prize except where it is caused by the negligence of the Bank, its agents or distributors or that of their employees.
16. QNB shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to continue to offer the "Triple your Life Rewards Points and enjoy the latest digital services" promotion, offer or award any prize pursuant to the said promotion, as a result of any Force Majeure Event. "Force Majeure Event", in these terms and conditions, shall mean circumstances beyond the reasonable control of QNB including amongst other things, strikes and other industrial disputes, acts and regulations of any governmental or supra national bodies or authorities in any jurisdiction and any transport, port or air disruption, acts of God, pandemic, epidemic, hurricane, tornado, and other weather conditions, strike, lockout or other industrial disturbance, war, riot, sabotage, act of public enemy, terrorist act or gang violence, flood or other natural disaster. In such circumstances, QNB's obligation to the eligible persons shall automatically stand discharged without necessity to provide notice.
17. In all matters relating to the "Triple your Life Rewards Points and enjoy the latest digital services", QNB's decision and records shall be final and binding.
18. QNB reserves the right, at its absolute discretion, to vary, delete or add to any of these terms and conditions from time to time, including without limitation for termination of the "Triple your Life Rewards Points and enjoy the latest digital services" promotion, the manner, mechanics and means on which eligible persons will be awarded. For any new changes in the terms and conditions will be published in the QNB's internal channels including but not limited to SMS, Social media, email and local newspapers with prior approval from Ministry of Commerce and Industry and Qatar Central Bank.
19. In no event shall QNB, any of its affiliates, or any of its/their officers, directors, employees or agents, offer or provide any warranties, or accept any responsibility or liability whatsoever or be liable for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to the "Triple your Life Rewards Points and enjoy the latest digital services" promotion, the prize winner or any other person in connection with or in the use of the prizes and hereby disclaims any and all express or implied warranties with respect to the same.
20. QNB accepts no liability for the quality of services provided by the establishments involved in this promotion.
21. In the event of any inconsistency between these terms and conditions and any brochure, marketing or promotional material relating to the "Triple your Life Rewards Points and enjoy the latest digital services" promotion, these terms and conditions shall prevail.
22. These terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar; and State of Qatar courts shall have the exclusive jurisdiction to hear and settle any disputes arising in connection to this campaign.
23. In the event of any conflict or inconsistency between the English language version and the Arabic language version or a version in any language other than Arabic, or any dispute regarding the interpretation of any provision in the Arabic language version or such other language version of these terms and conditions, the Arabic language version of these terms and conditions, shall prevail and questions of interpretation shall be addressed solely by reference to the Arabic language version.
15. لن يكون QNB مسؤولاً عن أي مشكلات تتعلق بأطراف ثالثة/ متطلبات إضافية أو أي شيء على الإطلاق فيما يتعلق بمواصفات الجائزة منذ وقت تسليمها للفائز. لن يكون البنك أو وكلائه أو موزعيه مسؤولين بأي حال من الأحوال عن تعويض الفائز أو قبول أي التزام عن أي خسارة أو ضرر أو إصابة شخصية أو وفاة تحدث نتيجة استلام الجائزة إلا إذا كان ذلك بسبب إهمال البنك أو وكلائه أو موزعيه أو موظفيه.
16. لن يعتبر QNB منتهكاً لالتزاماته أو يكون مسؤولاً بأي شكل آخر عن الاستمرار في تقديم العرض الترويجي «ضاعف نقاط مكافآت Life الخاصة بك ثلاث مرات واستند من أحدث الخدمات الرقمية» أو تقديم أو منح أي جائزة بموجب العرض الترويجي المذكور، نتيجة لأي حدث قوة قاهرة. ويعني «حدث القوة القاهرة»، في هذه الشروط والأحكام، الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة لـ QNB بما في ذلك، من بين أمور أخرى، الإضرابات والنزاعات الصناعية الأخرى، والأفعال واللوائح الصادرة عن أي هيئات أو سلطات حكومية أو فوق وطنية في أي ولاية قضائية وأي تعطيل في وسائل النقل، والموانئ، ومطارات، وأحداث القضاء والقدر، والجائحة، والأوبئة، والأعاصير، وغيرها من الظروف الجوية، والإضراب، والإغلاق أو الاضطرابات الصناعية الأخرى، والحرب، وأعمال الشغب، والتخريب، وأعمال العدو العام، والعمل الإرهابي أو عنف المصابيات، والفيضانات أو الكوارث الطبيعية الأخرى. في مثل هذه الظروف، سيتم إعفاء QNB من التزامه تجاه الأشخاص المؤهلين تلقائياً دون الحاجة إلى تقديم إشعار.
17. في جميع الأمور المتعلقة بالحملة الترويجية «ضاعف نقاط مكافآت Life الخاصة بك ثلاث مرات واستند من أحدث الخدمات الرقمية»، تكون قرارات QNB وسجلاته نهائية وملزمة.
18. يحتفظ QNB بالحق، وفقاً لتقديره المطلق، في تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام من وقت لآخر، بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، إنهاء الحملة الترويجية «ضاعف نقاط مكافآت Life الخاصة بك ثلاث مرات واستند من أحدث الخدمات الرقمية» والطريقة والآليات والوسائل التي سيتم على أساسها منح الجوائز للأشخاص المؤهلين. سيتم نشر أي تغييرات جديدة في الشروط والأحكام في قنوات QNB الداخلية بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر الرسائل النصية القصيرة ووسائل التواصل الاجتماعي والبريد الإلكتروني، والصحف المحلية بموافقة مسبقة من وزارة التجارة والصناعة ومصرف قطر المركزي.
19. لن يقوم QNB أو أي من الشركات التابعة له أو أي من مسؤوليه أو مديره أو موظفيه أو وكلائه في أي حال من الأحوال بتقديم أي ضمانات أو قبول أي مسؤولية أو التزام من أي نوع أو تحمل أي خسارة أو ضرر أو نفقات ناشئة عن أو متعلقة بطريقة أخرى بالحملة الترويجية «ضاعف نقاط مكافآت Life الخاصة بك ثلاث مرات واستند من أحدث الخدمات الرقمية» أو الفائز بالجائزة أو أي شخص آخر فيما يتعلق بالجوائز أو باستخدامها، وبموجب هذه الشروط والأحكام، يخلى مسؤوليته من أي وجميع الضمانات الصريحة أو الضمنية فيما يتعلق بهذه الحملة.
20. لا يتحمل QNB أي مسؤولية عن جودة الخدمات التي تقدمها المؤسسات المشاركة في هذا الحملة الترويجية.
21. في حالة وجود أي تعارض بين هذه الشروط والأحكام وأي كتيب أو مادة تسويقية أو ترويجية تتعلق بالحملة الترويجية «ضاعف نقاط مكافآت Life الخاصة بك ثلاث مرات واستند من أحدث الخدمات الرقمية»، فإن هذه الشروط والأحكام هي التي تسود.
22. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص القضائي الحصري للنظر في وتسوية أي نزاعات تنشأ فيما يتعلق بهذه الحملة.
23. في حالة وجود أي تعارض أو عدم تناسق بين النسخة الإنجليزية والنسخة العربية أو نسخة بأي لغة غير العربية، أو أي نزاع يتعلق بتفسير أي حكم في النسخة اللغة العربية أو أي نسخة بلغة أخرى، فإن النسخة العربية من هذه الشروط والأحكام هي التي تسود، ويتم التعامل مع مسائل التفسير فقط بالرجوع إلى النسخة العربية.